
SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS IN LEAVE APPLICATIONS
OTTAWA, 2007-09-27.  THE  SUPREME  COURT  OF  CANADA  HAS  TODAY  RENDERED
JUDGMENT  IN  THE  FOLLOWING  APPLICATIONS  FOR  LEAVE  TO  APPEAL.
FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR DEMANDES D’AUTORISATION
OTTAWA, 2007-09-27.  LA  COUR  SUPRÊME  DU  CANADA  A  RENDU  JUGEMENT
AUJOURD’HUI  DANS  LES  DEMANDES  D’AUTORISATION  D’APPEL  SUIVANTES.
SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

COMMENTS/COMMENTAIRES: comments@scc-csc.gc.ca

Note for subscribers: 
The summaries of the cases are available at http://www.scc-csc.gc.ca :
Click on Cases and on SCC Case Information, type in the Case Number and press Search.  Click on
the Case Number on the Search Result screen, and when the docket screen appears, click on
“Summary” which will appear in the left column.

Alternatively, click on 
http://scc.lexum.umontreal.ca/en/news_release/2007/07-09-24.2a/07-09-24.2a.html

Note pour les abonnés : 
Les sommaires des causes sont affichés à l’adresse http://www.scc-csc.gc.ca :
Cliquez sur « Dossiers », puis sur « Renseignements sur les dossiers ». Tapez le no de dossier et
appuyez sur « Recherche ».  Cliquez sur le no du dossier dans les Résultats de la recherche pour
accéder au Registre.  Cliquez enfin sur le lien menant au « Sommaire » qui figure dans la colonne
de gauche.

Autre façon de procéder : Cliquez sur 
http://scc.lexum.umontreal.ca/fr/news_release/2007/07-09-24.2a/07-09-24.2a.html

DISMISSED / REJETÉES

Barry Thurston James v. Her Majesty the Queen (Ont.) (Crim.) (By Leave) (31749)
Coram:  McLachlin / Charron / Rothstein

Her Majesty the Queen in Right of the Province of British Columbia v. William Bolster, et al. (B.C.) (Civil) (By Leave)
(31963)
Coram:  McLachlin / Charron / Rothstein

G.M. v. Children’s Aid Society of Cape Breton-Victoria (N.S.) (Civil) (By Leave) (31998)
Coram:  McLachlin / Charron / Rothstein

Luis Miguel Trujillo Sanchez, et al. v. Minister of Citizenship and Immigration (F.C.) (Civil) (By Leave) (32028)
Coram:  McLachlin / Charron / Rothstein

R.W. v. Her Majesty the Queen (Ont.) (Crim.) (By Leave) (32123)
(The application for an extension of time is granted and the application for leave to appeal is dismissed. / La demande
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de prorogation de délai est accordée et la demande d’autorisation d’appel est rejetée.)
Coram:  McLachlin / Charron / Rothstein

David Mishibinijima v. Attorney General of Canada (F.C.) (Civil) (By Leave) (31967)
Coram: Binnie / Deschamps / Abella

Kamran Moghbel v. Attorney General of Canada (F.C.) (Civil) (By Leave) (32082)
Coram: Binnie / Deschamps / Abella

Clarence George Ogrodnick v. Her Majesty the Queen (Alta.) (Crim.) (By Leave) (32115)
Coram: Binnie / Deschamps / Abella

DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS

Mohammed Zahiruddin Alamgir, et al. v. Abdur Rab Howlader (Ont.) (Civil) (By Leave) (31891)
(The application for an extension of time is granted and the application for leave to appeal is dismissed with costs. / La
demande de prorogation de délai est accordée et la demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens.)
Coram:  McLachlin / Charron / Rothstein

Andrew P. Schaer v. Barrie Yacht Club, et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (31988)
Coram:  McLachlin / Charron / Rothstein

377050 BC Ltd. dba the Inter-City Motel v. City of Burnaby (B.C.) (Civil) (By Leave) (32022)
Coram:  McLachlin / Charron / Rothstein

Angele Nicole Jensen v. Chief Jack Ewatski, et al. (Man.) (Civil) (By Leave) (32024)
Coram:  McLachlin / Charron / Rothstein

Stephen Barry Dow, et al. v. Jonathan Hutchings (B.C.) (Civil) (By Leave) (32034)
Coram:  McLachlin / Charron / Rothstein

Andrew Wells v. Paul Sears (N.L.) (Civil) (By Leave) (32035)
Coram:  McLachlin / Charron / Rothstein

Amina Reda, et al. v. Toronto Hospital (General Division) (Ont.) (Civil) (By Leave) (32058)
(The application for an extension of time is granted and the application for leave to appeal is dismissed with costs. / 
La demande de prorogation de délai est accordée et la demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens.)
Coram:  McLachlin / Charron / Rothstein

Khoon Wah Alfred Tan, et al. v. Dockside Brewing Company Ltd., et al. (B.C.) (Civil) (By Leave) (32060)
Coram:  McLachlin / Charron / Rothstein

Cherubini Metal Works Limited v. United Steel Workers of America, et al. (N.S.) (Civil) (By Leave) (32074)
Coram:  McLachlin / Charron / Rothstein

Arnoux Prince v. Prince Rogers Nelson (B.C.) (Civil) (By Leave) (32081)
Coram:  McLachlin / Charron / Rothstein

United Food and Commercial Workers, Local 1400 v. Westfair Foods Ltd. (Sask.) (Civil) (By Leave) (31985)
Coram: Binnie / Deschamps / Abella

UMA/B&V Ltd., et al. v. SaskPower International Inc. and ATCO Power Canada Ltd. (Sask.) (Civil) (By Leave)



3

(32086)
(The motion to expedite the application for leave to appeal is granted.  The motion of XL Insurance Company Limited
for leave to intervene in the leave application is dismissed and the application for leave to appeal is dismissed with costs.
/ La requête visant à accélérer la procédure de demande d’autorisation d’appel est accordée.  La requête de XL Insurance
Company Limited pour permission d’intervenir dans la demande d’autorisation d’appel est rejetée et la demande
d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens.)
Coram: Binnie / Deschamps / Abella

DISMISSED WITHOUT COSTS / REJETÉES SANS DÉPENS

Lorena Fink v. Attorney General of Canada (F.C.) (Civil) (By Leave) (31917)
(The application for an extension of time is granted and the application for leave to appeal is dismissed without costs.
/ La demande de prorogation de délai est accordée et la demande d’autorisation d’appel est rejetée sans dépens.)
Coram:  McLachlin / Charron / Rothstein


